



CERTIFICAT COLLECTIF DE PRISE DE SERVICE COLLECTIVE CERTIFICATE OF ASSUMPTION OF DUTY

N° 09/031 MINFOPRA/SG/DDRHE/SDC/SCDB du (of) 27 MAI 2020

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative soussigné certifie que les candidats dont les noms suivent, déclarés définitivement admis au concours direct des 21 et 22 septembre 2019 pour le recrutement de dix (10) **Inspecteurs de la Documentation**, catégorie "A1" de la Fonction Publique, par arrêté n°000547/MINFOPRA du 21 janvier 2020, ont effectivement pris service le 13 février 2020.

The Minister of the Public Service and Administrative Reform, hereby certifies that the following successful candidates of the direct competitive examination of 21 and 22 September 2019 for the recruitment of 10 (ten) **Inspectors of Documentation**, category "A1" of the Public Service by Order No.000547/MINFOPRA of 21 January 2020, effectively assumed duty on 13 February 2020.

Il s'agit de/They are :

- Archives / Archives

N°	MATRICULE / SERVICE No.	NOMS ET PRÉNOMS / NAMES
1.	IDCM049	AMTESSE MARTHE
2.	IDCD046	EHOUBO NGOUANI MANUELLA AURORE
3.	IDCD043	PEMPEME MBOUO CAROLE
4.	IDCY039	SOKENG MAKAM NAOMI DAMARIS
5.	IDCY038	SUZANNE LAETITIA MANGONE

- Musée / Museum

6.	IDCF028	KEMAYOU NJEKOUA AURLUS FRANCK
7.	IDCM052	YOUSOUF YELE AKE

- Bibliothèque / Library

8.	IDCY040	HONBA ALAIN JULIEN
9.	IDCY036	OLAGA ARLETTE GINETTE

En foi de quoi, le présent certificat est établi pour servir et valoir ce que de droit. /-

In witness whereof, this certificate has been issued to serve where and when necessary. /-

Ampliations / Copies :

- DDRHE
- Intéressés / Concerned persons
- Dossiers / Files
- Archives / Records

Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative

The Minister of the Public Service
and Administrative Reform



JOSEPH LE